
 
Styrelsemöte     221120 

Frasses Hörna 

Närvarande:  

Lasse Svärd, Jenny Carlsson-Svärd, Magnus Strand, Fredrik Wadsten, Sara Sandberg, Anders 

Henningsson, Rebecka Rittsél Levinsson. 

 

Frånvarande: Erling Wulff, Jenny Karlsson-Fransson, Niklas Olsson 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Lasse Svärd 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Fredrik Wadsten 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Resultatet för perioden -68 000 SEK. 

Vi ligger i linje med budget. 

Bonusen från Stadium som tidigare fördelats ut till sektionerna ska konteras rätt innan 

årsskiftet, Magnus/Cita sammanställer till Jenny.  

 

5. Rapporter. 

Försäkringar: 

Följs upp vid nästa möte eftersom Erling som tagit fram nödvändig info inte var närvarande. 

Tranås: 

Lasse, Jenny x2 samt Sara som närvarade på RFs arbetshelg i Tranås avrapporterade från denna, 

några punkter som kom upp som är något vi kan försöka ta till oss och jobba vidare med: 

• Årshjul, så man har alla aktiviteter klart 

• 5 årsplan 

• Valberedning i respektive sektion 

• Föreningscoach – RF bidrag 

• Ungdomsdelaktighet 

• Tydliggör/styrelse ledarmötenas roll 

 

Vi börjar med årshjulet, Anders och Lasse gör ett utkast på det till nästa möte så går vi igenom 

och kompletterar med ev. fler saker då. 

 



 

 

Wisma: 

Wisam förening försvinner – man övergår till On-line! 

Övergång vid årsskiftet / Cita-Jenny. 

Auktoriserad revisor: 

Kvarstår - inget arbete i ärendet har gjorts. 

 

6. Frågor för uppföljning/ bevakning. 

 

• Julkalendrar/ Bingolotter: Säljs i IB-kiosken, utskick har gjorts på lagsidan till IB-grupperna. 

Lasse och Hasse har börjat sälja på Coop! Tacksam för mer hjälp här! 

 

• Träff sektionsordförandena: Kvarstår, inget gjorts i november som planerat då tid ej 

medgivit detta, gör ett nytt försök efter årsskiftet.  Ansvarig Magnus/ Fredrik. 

 

• Ribbaskolan:  Träff på Ribbaskolan, Lasse har informerat om GAIS på kvällarna i anslutning till 

elev,- föräldraträffar. Två gånger kvar. 

 

• Fotboll: Lasse informerade om läget och vad som pågår. 

 

• Uthyrning GAISgården: Förtydligande till förra mötesprotokollet, extern uthyrning kan 

beviljas av styrelsen i enskilda fall, ex. som nu gjorts till Smålands Idrottshistoriska Sällskap, 

som ville ha sitt årsmöte hos oss. 

 

• Julmarknad kl.13-18/ GAIS närvarar på julmarknaden, Sara har tagit första passet! 

Behöver fler som kan tänka sig att ställa upp! Gå ut med info om det finns folk som är 

intresserade, be Cita att lägga en blänkare på hemsidan. 

 

• Äldrefrågan: Jobbas vidare med utifrån de tankar som föredrogs vid förra mötet. 

 

• Gymgruppen- sektion, servicegrupp: Önskemål har framkommit att dela upp dessa sysslor, 

gymsektionen får kalla till möte där representant från huvudstyrelsen är med för beslut i 

frågan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

7. Övriga frågor 

 

• Kodlås: Önskemål at byta ut låset till Frasses Hörna mot ett kodlås framfördes, detta för att 

det blir strul med nycklar vid uthyrning, beviljades av styrelsen. 

 

• Medlemsavgift: Medlemsavgifter för 2023 ska skickas ut i januari, inte tidigare. Jenny 

informerar Cita. 

 

• Inbrott i padelborden: Lasse informerade styrelsen om detta! 

 

• Lönesamtal: Togs upp som sista punkt, diskuterades och beslutades utifrån föredragen 

information, Lasse informerar vår personal. 

 

 

8. Nästa möte 

 

18 december – nästa styrelsemöte - kl: 17:00. 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:     Justerande: 

 

 

 

__________________________   _______________________ 

Magnus Strand    Fredrik Wadsten 

 

 

 

 

              

 
 


